
Kære Folketingsmedlemmer 
     
Hvad sker der lige nu i folketinget. Er det rimeligt, at udsigten til at blive gammel i dette land bliver 
mere og mere udsigtsløst og forstemmende 
  
Bliver vi syge, er der ikke kapacitet på vores sygehuse, til ordentlig pleje og behandling Nye IT 
systemer, der forsat ikke virker efter hensigten, mangel på læger og øvrigt sundhedspersonale er en 
virkelighed over hele landet 
 
Der er masser af andre steder at tage fat, eksempelvis på landets plejehjem, der efterhånden mest af 
alt  minder om opbevaringspladsen for vores aller svageste medborgere, 

Begge områder er igennem en årrække blevet udsat for besparinger og rationalisering så mange 
gange gange, at anstændig pleje af vores ældre, stort set er blevet umuliggjort  
 
Ud over at skulle leve på et hjem, hvor mange af beboerne mistrives, og desværre også fornedres , 
grundet manglende eller dårlig pleje  
 
Ordentlig medmenneskelig kontakt, imellem beboerne, patienterne og personalet bliver 
nedprioritere grundet mangel på hænder. At leve i en sådan verden, må give mange af os ældre 
danskere frygt for fremtiden og hvad den dog måtte bringe 
  

For at dette ikke skal stå alene, bliver alt for mange, af de mennesker der er nød til at bo på 
plejehjem, udsat for systematisk statslig-eller kommunalt røveri. 

Huslejen for et lille værelse, med bad og toilet på et kommunalt plejehjem, kan nemt koste på den 
forkerte side af titusinde kroner om måneden  x kost og øvrige udgifter der ofte kan løbe op på et 
sted, imellem 150 og 300 kroner om dagen 
 
Rigtigt mange af de borgere, der enten nu eller inden for de næste ti år, skal på plejehjem, eller 
under behandling på sygehuset har betalt høje skatter, hele deres arbejdsliv, og  mange af dem har 
enten ikke kunne opspare private pensioner, eller kun i ubetydeligt omfang og såfremt dette skulle 
være tilfældet, bliver dette modregnet i deres folkepension 
 
Man skal jo ikke være den store matematiker, for at kunne regne ud, at der kun vil være meget lidt 
om noget  tilbage af pensionen, når de har betalt deres udgifter for opholdet 

Dette er efter min mening totalt uacceptabelt, vores ældre borgere skal ikke udsættes af offentlige 
bolighajer 
 

Dette er blot et af utallige områder vi må rette op på Regeringen og dets minister har, helt 
åbenbart mistet udsigten til virkeligheden, når pressen gengiver eks lægernes advarsler, 
om tilstanden i vores sundhedsvæsen, snakker de udenom, og viser ikke interessse for at løse de 
mange problemer Det må være muligt for partierne rundt om Regeringen, at finde fodfæste og 
begynder på at få rettet op, således at vi gamle, igen kan se alderdommen uden frygt og angst 
for Fremtiden 
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